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Dotyczy: Możliwości rozpoczęcia budowy ul. Małopolskiej

W związku z pytaniami mieszkańców proszę o określenie moż|iwości wykonania u|icy.

Matopolskiej oraz wymienienie wraz z przybliżonymi kosztami poszczegóInych robót

koniecznych (sieci) w wyżej wymienionej drodze. Proszę także wobec zapewnień sktadanych

mieszkańcom przez MZD|T o informację czY Jednostka będzie posiadata środki na

przygotowanie w tym roku dokumentacji technicznej. Czy przygotowanie dokumentacji

będzie zlecane w ramach przetargu czy ty|ko w ramach zapytania ofertowego?
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